
Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM  EL DIA 22 DE MARÇ DE 2016

NÚM. i Classe de Sessió: 3/2016. Ordinària.

Dia i hora: 22/03/2016 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D.  RAFAEL SIMO SANCHO PSOE

VICEPRESIDENTA

ALICIA BRANCAL MAS COMPROMIS

VOCALES

Regidors

CRISTINA GABARDA ORTIN Grup Polític Municipal Ciudadanos

Veins designats per els Grups Polítics Municipals. 

Dª. EVA FORES CASTELL Grup Polític Municipal CSenM

Veins designats per la Tinença d'Alcaldía

Dª. MARI CARMEN RIBERA SORIANO Grup Polític Municipal PSOE

Representants de Asociacions de Veins. 

DÑA. VICENTA PALAU CAMPOS AAVV EL FARO

DON CLEMENTE MIRÓ PONS AAVV EL PINAR

DON JOSE CARLOS MAS GARCIA AAVV MERIDIANO

Representants Asociacions Sectorials

DÑA  ANTONIA MIRALLES CUMBA UNION MUSICAL DEL GRAO

Representants de les AMPA

Dª. ALBA BELTRAN MIR AMPA. CEIP LA MARINA

SECRETARI 

D. ROMAN SIMO GOMEZ
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EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: D. ANDRES CARRILLO VALLS (A.C. SCOUTS)

NO ASSISTIXEN:  D. XAVIER GALLEN TORAN (PP)  I  D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA
(Compromís).

Orde del dia. 

1.-   Aprovació,  si  és procedent,  de l'acta  corresponent  a  la  sessió ordinària  de la  Junta  de
Districte Marítim celebrada el dia 23 de febrer de 2016,

2.- Informació Grup Treball Sant Pere 2016,

3,- Informació estat obres financerament sostenibles.

4.-  Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les 19:30 del dia 22
de març de 2016, sota la presidència de l'Il·lm. Senyor Tinent d'Alcalde, El senyor Rafael Simó
Sancho, es reunixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària de
la Junta Municipal de Districte  Marítim, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del
Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum d'assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la  sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ÉS  PROCEDENT,  De  l'ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ
ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 23 DE FEBRER
DE 2016

Declarada oberta la sessió pel Sr. President, es pregunta als presents si tenen alguna
objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat 23 de febrer de 2016.
No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ GRUP TREBALL SANT PERE 2016. 

El  Sr.  President va  comentar  als  presents  que el  dia  anterior,  21  de  març,  s'havia
realitzat la primera reunió del Grup de Treball de Sant Pere 2016, en la qual es va realitzar la
proposició que haguera també un representant de la Confraria de Pescadors, aprovant-se per
unanimitat.

Va comentar que segurament amb esta incorporació el Grup de Treball quedava tancat,
sobretot perquè un número molt elevat de components restaria operativitat. No obstant això, en  la
Tinència  d'Alcaldia  s'instal·laria  una bústia  de  suggeriments  perquè qualsevol  poguera  fer-les
arribar al Grup. 
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Va informar també que en la web de l'Ajuntament hi haurà una pestanya dedicada a les
Festes de Sant Pere  en la que estaran penjades les actes del Grup i qualsevol ciutadà podrà
accedir a elles. L'objectiu és crear un Portal de les Festes de Sant Pere basat en els principis de
transparència  i  participació,  estant  obert  que  qualsevol  col·lectiu  (AAVV,  Associacions
Sectorials,...etc)  propose  activitats  que  es  puguen  dur  a  terme,  siguen  finançades  o  no  per
l'Ajuntament.

En la mencionada reunió del dia 21, es van adoptar dos importants acords:

1. Mercat Artesanal  

Era una de les qüestions més urgents a causa de necessitat d'establir un  lloc on
ubicar-lo per a poder realitzar la licitació en termini i de manera totalment legal. Es
va decidir  ubicar-ho en la Pza de la Font de la Barrassota, i estarà muntat des del
dia de Sant Pere fins a fi de festes. La idea que es remena és realitzar un mercat
tradicional de temàtica marinera, que tinga més qualitat que el que es muntava fins
ara.

2. Actuacions Musicals  

També era urgent, perquè cal traure a licitació pública la concessió de les barres de
venda de begudes i que les bases es puguen publicar a temps, i per a això  calia
decidir que dies haurien actuacions musicals. Finalment es va decidir que hagueren
actuacions els dies següents: 11 de juny (Presentació), 18 de juny (Pregó), el primer
dissabte (25 de juny), el dia del Paiporta (28 de juny) i el dia de Sant Pere, deixant
obert  el  segon  cap  de  setmana,  esperant  a  tancar  el  pressupost  definitivament
(Magdalena'16 no s'ha tancat encara, la qual cosa condiciona Sant Pere).

Va  afirmar  que  s'han  dividit  les  activitats  en  4  programacions  simultànies  i
complementàries:  Programació Cultural,  Programació  Musical,  Programació  Taurina  i
Programació Infantil.

També va comentar que s'havia intentat contactar amb el President de les F.A.G, la qual
cosa fins al moment no havia sigut possible, per a comentar-li que tenia les portes obertes per a
qualsevol col·laboració.

La  Sra.  Miralles  va  voler saber  a  qui  s'havia  de  dirigir  la  seua  Associació  (Coral
Polifònica Sant Pere) per a suggerir la realització d'alguna activitat.

Va contestar el  Sr. President que ells  ho tenien fàcil ja que formaven part del C.C.G.
(Col.lectius per a la Cultura del Grau) i el seu representant el Sr. Ortiz,  formava part del Grup de
Treball, amb la qual cosa qualsevol aportació que desitjaren fer només havien de comunicar-li-la a
ell perquè fera partícip a la resta del Grup de Treball.

La Sra. Gabarda va expressar el seu desacord (igual que ja havia fet en la reunió del
Grup  de  Treball,  segons  ella  mateixa  va  comentar)  en  que  els  polítics  intervingueren  en
l'organització de les festes, cosa que segons ella havia de ser missió de la Comissió de Festes. 

El  Sr. President va contestar que no participaven en el Grup de Treball com a polítics
sinó com a representants dels ciutadans, i que la prova era que ell mateix era un més en el Grup
de Treball, reservant-se només un vot de qualitat per al President de la Comissió de Festes, en
els casos d'empat.

La Sra. Gabarda va dir que la Comissió de Festes és l'Asociació Cultural que gestiona
els diners de les penyes i que l'Ajuntament no té per que fiscalitzar la dita gestió. Va proposar que
la Comissió de Festes actue com la Junta de Festes a Castelló, és a dir, que siga ella la que
organitze les festes  i l'Ajuntament autoritze.

El Sr. President va contestar que no estava d'acord, ja que si tant ell en la seua funció
de Tinent Alcalde del Grau, com Sara Usó en la seua funció de Regidora de Festes,  havien de
firmar factures, és a dir, donar el vistiplau als gastos i responsabilitzar-se d'ells, ambdós tenien
l'obligació de fiscalitzar la gestió de la Comissió de Festes, cosa que fins ara no s'havia fet.

La Sra. Palau va opinar que no es podia dir que els polítics organitzaven les festes, ja
que en el Grup de Treball hi ha representants de tots els col·lectius.
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El  Sr. President va dir que precisament es tractava de que ningú abusara de la seua
posició.

La Sra. Gabarda que ella exercix el seu càrrec de Regidor perquè així ho han decidit els
ciutadans per mitjà del seu vot, però que ningú li ha votat perquè actue com a representant veïnal
en l'organització de les festes.

3.- INFORMACIÓ ESTAT OBRES FINANCERAMENT SOSTENIBLES EN EL GRAU

El  Sr.  President va informar de que en estos moments s'estaven realitzant  4  obres
financerament sostenibles en el Grau, passant a explicar l'estat de cada una d'elles:

1. Pàrquing Autocaravanes.  

La primera part, la que correspon a la construcció esta ja acabada, faltant la licitació
del que seria la gestió.

La Sra. Miralles va preguntar si posarien banys.

El Sr. Miró va contestar que davant, pegats al Javier Marquina, hi ha dos banys des
de fa més de 10 anys.

El  Sr. President va corroborar  l'afirmació del  Sr.  Miró, afegint a més que era un
Pàrquing i no un Càmping.

2. Séquia l'Obra.  

S'havia retardat perquè havien sorgit  alguns problemes, i  s'estimava el termini de
finalització en 6 mesos.

3. Séquia La Plana.  

S'estima un termini de finalització de 4 mesos.

4. Bombament Pza. Mare de Déu del Carme.  

Les obres ja s'han iniciat i s'estima un termini de finalització de 3 mesos.

4.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Gabarda va voler fer constar que pel que fa a evitar inundacions no s'havia tingut
en compte a la zona del Serradal. Va anunciar que els veïns estaven arreplegant firmes una altra
vegada perquè es netejara la canalització situada en la via de servici que transcorre paral·lela al
Camí Serradal i, a més, que es col·loque una reixeta. El problema és que si la canalització esta
bruta impedix que circule l'aigua i esta inunda els baixos comercials.

El Sr. President va dir que es tindria en compte.

El Sr. Miró va comentar la proposta que ja havia fet via mail, i va dir que havia observat
que Junta rere Junta i Consell rere Consell els punts de l'orde del dia únicament se centren en
informes del Tinent Alcalde o propostes des de l'Ajuntament. Que mai o pràcticament mai havien
presentat les i els membres de la Junta o del Consell propostes per a ser incloses en l'orde del
dia,  per  la  qual  cosa  els  membres  de  Junta  i  Consell  únicament les  presenten  en  Precs  i
preguntes

Va explicar que si les propostes no estan en l'orde del dia no es poden votar, amb la qual
cosa és possible que es perda temps a donar-los solució, encara que li constava que des de la
Tinença alcaldia es presta tot l'interés necessari.

Va acabar dient que li agradaria que amb anterioritat, el Secretari manara un recordatori
a totes i tots els membres perquè amb antelació es presentaren propostes per a ser incloses en
l'orde del dia per part de la resta de membres en cada Junta o Consell.

La Sra. Brancal va dir que li pareixia bona idea, i que es podria fer via mail.
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El Sr. President i el Sr. Secretari van estar d'acord, però van suggerir que es feren les
propostes amb dos setmanes d'antelació com a mínim, per a poder preparar-les adequadament.

El Sr. President va comentar a més que ho preferia així,  perquè agilitzaria els “Precs i
preguntes”.

El Sr. Secretari va preguntar als presents si els pareixia bé el termini de dos setmanes i
estos van assentir unànimement.

El Sr. Mas va preguntar si ja s'havia aprovat l'Ordenança contra els mosquits.

La Sra.  Brancal va  dir  que  l'Ordenança  estava  redactada  i  s'havia  passat  al  Grup
d'Ordenances i Reglaments, on s'havien presentat  al·legacions i  la tècnic responsable,  estava
explicant al Grup la raó de l'acceptació o no de les dites al·legacions. Va anunciar que passaria al
Ple el mes que ve. Va informar els membres de la Junta de que havien sigut el primer Ajuntament
a elaborar-la, encara que no a aprovar-la i posar-la en pràctica, i que havia sigut referència per a
les Ordenances d'altres Ajuntaments.

El Sr. Mas va preguntar si hi havia alguna novetat respecte a les peticions realitzades per
l'Asociació Veinal a la que representa (AAVV Meridià).

El  Sr. President  va contestar que de les diverses peticions realitzades, unes s'havien
passat a Sara Usó (Regidora de medi ambient) i altres estaven pendents del contracte.

El  Sr. Mas es va queixar de que operaris del SMC havia anat a arreglar una porta del
Parc Meridià i no ho havien fet correctament.

El Sr. President li va preguntar si tenia el codi del SMC.

El Sr. Mas va contestar que no, ja que la sol·licitud havia sigut realitzada per telèfon.

El  Sr.  Miró va comentar que, personalment, estava molt content amb el SMC, ja que
totes les sol·licituds realitzades havien sigut ateses satisfactòriament, excepte una, la 86011, que
datava  del  2015  (en  la  que  va  sol·licitar  que  canviaren  uns  taulells  rotes),  i  que  per  això  li
estranyava.

També va comentar que tenia un veí que li havia sol·licitat en nombroses ocasions que
se suprimiren les llançadores i fóra el mateix TRAM el que realitzara el seu trajecte.

El  Sr.  President va  respondre  sobre  el  SMC  no  realitzat,  que  esbrinaria  la  causa.
Respecte a la sol·licitud de la supressió de les llançadores, va comentar que era competència de
la Generalitat, i que de fet, l'empresa no passa la informació sobre el servici a l'Ajuntament sinó
que informa Conselleria i  esta transmet  l'informació a l'Ajuntament. Va  comentar  que des de
l'Ajuntament ja s'havia sol·licitat que el TRAM arribara a la platja, i que en cas que no siga açò
possible  per  causes  tècniques,  que  Conselleria  responga  per  mitjà  d'un  informe  tècnic.  Va
comentar que hi havia distintes línies i que es tractava de millorar el servici. Va afegir que el tema
de reordenació de la línia de bus s'estava tractant ja en el Fòrum de Mobilitat, almenys la part que
era competència de l'Ajuntament.

La Sra. Gabarda va comentar que el parc infantil ubicat en el de vianants situat entre el
Centre de Salut i el Poliesportiu Emilio Fabregat, és per a xiquets de +4 anys, però que sobretot
ho utilitzen els xiquets de l'Escola Infantil, els quals tenen com a màxim 3, i va sol·licitar si es
podia canviar, adaptar o afegir jocs perquè anessen adequats a xiquets de la dita edat.

El Sr. President que l'ideal seria, no canviar uns jocs per altres, si no millorar la zona de
jocs afegint alguns per a xiquets menors de 3 anys.

La  Sra. Palau va dir que en el Jardí del Port hi havia una zona de jocs per a xiquets
menuts que a més estava cercada.

La  Sra. Gabarda va contestar que per a arribar allí  calia creuar la via i  no resultava
pràctic.

El  Sr. Miró es va queixar del semàfor siti en el Camí Serradal  encreuament amb Camí
Fondo, ja que quan es parava el tràfic, també ho feia en la via de servici, la qual cosa no té sentit.

El  Sr.  President va  contestar  que  els  tècnics  estaven  estudiant  habilitar  un  carril
específicament per a girar cap al  Camí Fondo, a fi d'evitar este problema.
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El Sr. Miró va sol·licitar que es netejaren els wc's del Camp Javier Marquina, ja que feien
molt  mala olor. A continuació, va preguntar si els veïns podrien presentar al·legacions al Pla de
Millores del Parc del Pinar

El Sr. President va respondre que, efectivament la Regidoria de medi ambient tenia una
partida  pressupostària  de  100.000€  per  a  les  dites  millores,  i  que  traslladaria  a  la  Regidora
competent, la seua pregunta.

El  Sr.  Miró va voler fer constar que la idea del canvi de trajecte i  augment d'horari del
TRAM en les Festes de la Magdalena li pareixia una gran idea, però que l'execució no va ser la
correcta, ja que el primer dissabte de festes va estar més de 2 h. en la parada de McDonald's
esperant el TRAM.

El  Sr.  President  li  donà la  raó  i  li  va demanar  disculpes.  Va comentar  que  el  més
disgustat pel mal funcionament del TRAM en festes era ell i que es prendrien mesures perquè
l'any que ve no es repetira. Va informar els  presents que els retards havien sigut motivats per
diverses causes, concretament:

• La gran desviació del recorregut alternatiu.

• El pas per les zones de vianants.

• Que hi havia hagut molta mas afluència de l'esperada (en eixe aspecte havia sigut un
èxit rotund).

• L'actitud d'alguns usuaris  (una mínima  part)  tampoc va ajudar,  ja que es colaven,
pujaven ebris i vomitaven...etc.

La Sra. Forés va informar de que l'estació meteorològica del Planetari no funcionava.

I sent les 21:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari En done fe i, perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte

(Document firmat electrònicament al marge)
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